

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

| | |
|----------------|--|
| Datum | 2017-11-06 |
| Plats: | Orrliden |
| Närvarande | Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Tomas Ericsson Nina Lindström |
| Ej närvarande: | Fredrik Haag Ulrika Kårefjärd |

1. Mötets öppnande

Alf förklarar mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

4. Ordförandens punkt

a) Rapport Orrliden

Alf har pratat med Kommunen och de har lovat att återkomma med ett beslut inom kort.

Sedan förra mötet har Fritidsförvaltningen fått svar på jordproverna de tagit och mannen som var här sa att vi skulle bli kallade, tillsammans med skolan, till ett möte för att bilda en arbetsgrupp kring ombyggnationen.

Vi har även fått fråga från Fritidsförvaltningen om vi behöver hjälp med något under pågående drift och vi har svarat att vi vill ha hjälp att lappa i målområdena på våra planer men det kunde vi inte få hjälp med förrän till våren.

b) Utbildningsresa för förtroendevalda

Går i år till Amsterdam den 1-4 december. Alf åker och på förträffarna deltar även Tomas och Micael.

IK Standards ordförande har kontaktat Alf för att ta en första träff för att diskutera samarbetsmöjligheter.

5. Konsulentens rapport

a) Underhåll klubbhus, åtgärdslistan

| Åtgärd | Åtgärdas av | Klart år |
|--|----------------|--|
| Dränering av C-plan | | |
| <i>Sopsortering? Soprum?</i> | EEM | <i>Stängs utan åtgärd</i> |
| Lyse på parkeringen | | |
| Fixa läckage mellan förråd och omklädningsrum på baksidan | | |
| Måla nya gaveln + hela fasaden | Lars Andersson | avvakta |
| Sätta fast hängrännor som hänger | Olle Nilsson | |
| Underhåll målen. Nya hjul, nät m.m. | | |
| Lås på garaget, "förstärkning" Larm? | | avvakta |
| Staket runt "innergården" | | |
| Byta material i parkbänkar och bord ute | Tomas Ericsson | Nästa klart |
| Läckande vattenpost | EEM | |
| Städa garaget + innergården på baksidan | Tomas Ericsson | 2017 Nästan klart i garaget |
| Dränering till 5-mannaplan | | |
| Göra stabilare ben till de skärmar som står som insynsskydd innanför dörrarna i 3'an och 4'an (eller sätta dit något annat) | | |

b) Nytt leveransavtal

Vi tittade på de olika avtalen från Stadium, Intersport och TeamSportia. Adidas har nu kommit med en grön kollektion, vilket de inte hade när vi tittade på avtalen första gången. Vi funderar ett tag till och återkopplar till Maria om vilket företag vi skriver avtal med.

c) Futsallandskamp 12/11

Vi och IFK Eskilstuna hjälper SÖFF med arrangemanget kring landskampen. Vi kommer bli gå in tillsammans med spelarna och hjälpa till med kringarrangemang.

Övriga punkter från konsulenten:

- Micael, Tomas och Maria var på möte med EEM för att prata försäljning av deras avtal. I år kommer vi få 6 471kr för de elavtal som vi fått in via föreningen.
- Maria har haft möte med valnämnden om förtidsröstning 2018 och vi ställer gärna upp med röstningen igen.
- SÖFF har tackat oss för att vi fyllt i Utvecklingskommitténs enkät och de vill gärna komma och träffa oss för vidare diskussioner. Det åligger oss att skicka in datumförslag till Jenny Johansson, UK's ordförande.
- Inför SÖFF's 100-årsfest kan vi även gå dit 17-18 för uppvaktning. Vi beslutade att uppvakta och Maria fixar en present.
- Anslagstavlan vid Konsum har fått sin glasruta krossad. Vi skulle behöva byta ut hela tavlan då den börjar bli sliten. Maria och Tomas tittar på alternativ.
- Vaktmästaren har slutat sin anställning hos oss.
- Ungdomsforum går av stapel den 6/12 i Malmköping. Än så länge har bara en ledare visat intresse för att följa med Maria.
- Representantskapet är den 7/12 i Nyköping.

6. Ekonomi

Vi gick igenom ekonomirapporten, konstaterade att det ser bra ut. Det kommer in betalningar för höstens träningsavgifter.

Vi beslutade att förlänga fasträntekontot med ett år.

Planinvesteringen, konto 2820, tas bort i bokföringen.

a) Sponsring

Inget nytt att rapportera.

7. Verksamhetsfrågor

a) Ungdom

Ungdomsavslutningen gick av stapel 20/10 och det var lite strul med ljudanläggningen men vi kom igång på utsatt tid.

Vi har fyra anmälda futsalag till vintersäsongen.

Ett antal föreningar i stan har fått mail från AFC där de informerar om att de startar ett P12-lag och att de snart har provträningar. Här går de emot de oskrivna reglerna om att man inte försöker rekrytera spelare från andra föreningar förrän vid 15-års ålder.

b) Senior

På onsdag träffar Olle, Maria och Lasse seniorledarna för att diskutera nästa säsong.

c) Arrangemang

1. Valborg

Arrangemanget genomfört.

2. *Midsommar*
Arrangemanget genomfört.

3. *Skogstorpsdagen*
Arrangemanget genomfört.

8. **Skrivelser**

Inga inkomna skrivelser.

9. **Övriga frågor**

Det är dags att fundera över om vi, inom styrelsen, som är för omval vill fortsätta.

Inför 100-årsjubileumet så behövs det mer folk som arbetar kring jubileumsåret och Olle kommer prata med Håkan Svenson och höra om han vill vara med i arbetet.

10. **Nästa möte**

Nästa möte är måndag 18/12 kl. 18:00 på Orrliden.

11. **Mötets avslutning**

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson